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KBO FLEVOLAND 
Inleiding   
Wat al enigszins te voorzien was, is ook daadwerkelijk uitgekomen. 2023 is een hectisch jaar 
geworden vooral voor de bestuurders van de provincie en de afdelingen. Na een aantal 
vergaderingen, een ‘heidag’ en verdere overleggen bleek een voorgenomen fusie tussen KBO en 
PCOB niet haalbaar en gaf halverwege het jaar de PCOB te kennen niet meer door te willen gaan met 
de fusiebesprekingen. Na de ‘pro forma’ opzegging van een paar provincies zag het bestuur van de 
Unie KBO geen perspectief meer om door te gaan en besloot op 7 september in liquidatie te gaan en 
per 1 januari 2024 definitief te stoppen met haar activiteiten. 
Het laatste kwartaal van 2023 stond in het teken van zo snel mogelijk zorgen dat er een nieuwe 
website kwam, een magazine en een ledenadministratiesysteem. Met vereende krachten is het 
allemaal gelukt al zitten er hier en daar nog wel wat kinderziekten. 
Uiteindelijk is gekozen om met KBO-Brabant in zee te gaan m.b.t. ONS-magazine en LeaWeb die ons 
steunden bij de transities. 
  
Bestuur 
In januari 2023 ontstond de situatie dat er nog maar één officieel dagelijks bestuurslid was namelijk de 
penningmeester de heer Herre Bosman. 
Mede omdat er een vertegenwoordiging moest zijn in de ledenraad van de Unie KBO hebben de 
voorzitters van KBO Lelystad en KBO Almere de honneurs waargenomen en zij zijn eind 2023 
voorgedragen als resp. voorzitter en secretaris in het Dagelijks Bestuur. In de ALV van 2024 moet dit 
nog bekrachtigd worden. 
 
Bestuursvergaderingen 
Vanwege de hierboven geschetste situaties is er een aantal keren ad hoc vergaderd. 
 
Overleg Noordelijke KBO’s 
Het feit dat de provinciale bonden zelf ‘hun boontjes moesten gaan doppen’ was voor de noordelijke 
provincies (Groningen, Friesland en Drenthe) aanleiding om weer contact met Flevoland te zoeken en 
elkaar te helpen bij de transitie. De ontstane hernieuwde samenwerking verloopt constructief en 
harmonieus.  
 
ICT en Websitebeheer 
Het beheer van de website van KBO Flevoland werd in 2023 beheerd door de heer Michiel de Graaff. 
Op provinciaal niveau controleert de websitebeheerder de afdelingen en biedt advies en assistentie 
aan. 
Alle 5 afdelingen hebben in principe een zelfstandige websitebeheerder die als taak heeft de relevante 
zaken vanuit de afdeling te publiceren en te bewaken. 
 
Unie KBO/KBO-PCOB 
Voor het bestuur van de KBO-PCOB, de Unie KBO en de PCOB was ook 2023 een bewogen jaar.  
Het bleef moeilijk de twee cultuurverschillen van de verenigingen op een lijn te krijgen. 
Ook het vertrek van vier grote bonden (Noord-Holland, Gelderland, Overijssel en Limburg) per 1 
januari 2023 had een grote impact. Uiteindelijk heeft het bestuur van de Unie KBO op 7 september 
2023 besloten om in liquidatie te gaan (zie ook de inleiding). 
 
Ledenadministratie 
 

  Gewoon lid 
01-01-2023 

Gewoon lid 
31-12-2023 

Gewoon lid 
01-01-2024 

3 Flevoland 1549 1601 1611 
981 Almere 457 461 474 
982 Lelystad 368 361 356 
983 Midden Flevoland 448 451 448 
984 Zeewolde 198 194 194 
985 NOP 130 132 134 
986 Individuele leden (Ca 50) 5 5 
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Almere, januari 2024 
AFDELING ALMERE 
 
Bestuur 
Het Bestuur bestond begin 2023 uit vier personen. Tijdens de ALV van 13-3-2023 is ingestemd met 
Elly Hollander als Algemeen Lid, waardoor de rest van het jaar met vijf leden bestuurd kon worden. 
 
Financiën 
Het verslagjaar 2023 is met een positief resultaat afgesloten. 
 
Ledencontacten 
De maandelijkse ledenmiddag wordt bezocht door een vrijwel vaste groep leden. De pilot om een 2e 
ledenmiddag te houden heeft niet geleid tot het gewenste resultaat. De ledenmiddagen vinden plaats 
in de Ontmoetingsruimte van de Bonifatiuskerk van 14.00 tot 16.00 uur en zijn al enkele jaren gratis bij 
te wonen.  
Ook de consumpties zijn, voor zolang de financiën het toelaten voor rekening van de penningmeester. 
 
Reizen en dagtochten  
Voor een optioneel geplande dagtocht en midweek bleek te weinig animo om door te laten gaan.   
Op 21 december is een dagtocht als ‘kerstviering’ georganiseerd. De aanmeldingen overtroffen de 
verwachting en met twee bussen zijn we die dag op weg gegaan en hebben we de storm Pia 
getrotseerd. 
 
Felicitaties 
Felicitaties voor verjaardagen en huwelijksjubilea worden nog steeds met enthousiasme verzorgd 
door mevr. Anita Knape. 
Een echtpaar dat een 50- of 60-jarig huwelijksfeest vierde, voor zover bekend in de ledenadministratie, 
kreeg persoonlijk bezoek van een van de bestuursleden. 
Marjo ten Bosch (ledenadministratie) verstuurt eventuele condoleances. 
 
Hulp aan leden 
Belastinghulp 
Ieder jaar kunnen leden een beroep doen op hulp bij de belastingaangifte. Hiervoor zijn enkele KBO-
leden beschikbaar die hiervoor jaarlijks een bijscholingsdag volgen.  
 
Onafhankelijke Cliëntondersteuner (OCO) 
Een OCO begeleidt leden die daarom vragen, bij bijvoorbeeld het ‘keukentafelgesprek‘, maar ook bij 
andere problemen met (overheids-)instanties. Er zijn vanuit de KBO twee OCO’s aangesloten bij OCO 
Almere, nl. mw. E. Hollander en mw. I. Korte. 
In 2018 is het OCO (Onafhankelijk Cliënt Ondersteuning) tot stand gekomen en voert de verplichting 
van de gemeente uit om inwoners ondersteuning te geven. 
 
SeniorenPlusBeurs Almere 
Op 7 oktober werd in Almere de SeniorenPlusBeurs gehouden. Drie bestuursleden hebben om 
beurten de kraam bemenst. Er was redelijk veel belangstelling en heeft ook een paar nieuwe leden 
opgeleverd. 
 
Ledenadministratie en ledenwerving 
In 2023 hebben zich 20 personen (2022 – 26) aangemeld. Hiervan waren ook enkele ‘individuele leden’ 
die via de Unie KBO naar ons zijn over- gekomen. Echter zijn er 20 leden overleden (2022 - 26), hebben 
36 leden (2022 - 52) opgezegd of zijn geroyeerd en zijn 8 (2022 - 5) personen verhuisd naar elders. Zo 
komen wij op een totaal van 465 leden per 31-12-2023. 
 
Communicatie 
Bijsluiter 
De Bijsluiter is de 'nieuwsbrief' van KBO Almere. Leden vinden hierin informatie over onze afdeling; 
o.a. over de maandelijkse ledenmiddagen op de 2e maandag van de maand en andere activiteiten. 
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Verder probeert de redactiecommissie aan te sluiten bij de interesses van de leden en actuele onder-
werpen aan te kaarten. 
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Website 
Voor de website van de KBO is een nieuwe websitebeheerder gevonden in de heer Timo van Dijk, die 
tevens de website van KBO Flevoland zal beheren. 
Door de opheffing van de Unie KBO moest een nieuwe website gemaakt worden. 
 
Bezorgers van KBO-PCOB Magazine 
Het bestuur heeft grote waardering voor de bezorgers van het KBO/PCOB Magazine en Bijsluiter, 
evenals de andere vrijwilligers. Ieder jaar krijgen zij allen een kleine stoffelijke blijk van waardering. 
Helaas loopt het aantal bezorgers terug om redenen van gezondheid, ouderdom en andere redenen. 
Dit heeft tot gevolg dat de druk voor de resterende bezorgers erg (soms té) groot wordt.  
Door de coördinator wordt regelmatig een dringende oproep gedaan om nieuwe bezorgers. 
 
Vertegenwoordiging in overlegorganen 
Breed overleg Sociaal Domein 
Onze KBO is vertegenwoordigd het BO+ (Breed Overleg Plus). Dit orgaan is opgezet als de spreekbuis 
van de Almeerders richting gemeente en moet informatie leveren aan de leden van de Adviesraad 
Sociaal Domein (ASD), zodat de gemeenteraad tijdig van gevraagd en ongevraagd advies kan 
voorzien.  
 
ROCOVF 
In het Regionaal Overleg Openbaar Vervoer Flevoland (ROCOVF) behartigt Wim Kanis namens de 
KBO de belangen voor senioren m.b.t. het openbaar vervoer in Flevoland en in het bijzonder in 
Almere.  
 
Philomeen van Dielen, secretaris 
 

∞ ∞ ∞ ∞∞ ∞ ∞ ∞ 

 
 
AFDELING DRONTEN (voorheen Midden-Flevoland) 
Met ingang van dit jaar is de naam aanduiding aangepast en is KBO Dronten inclusief de plaatsen 
Biddinghuizen en Swifterbant. 
 
Het jaar 2023 was een overgangsjaar en was gekleurd door de breuk tussen PCOB en KBO-perikelen. 
Ook waren er diverse problemen met het bemand houden van diverse taken. De periode dat onze 
voorzitter en secretaris na hun overlijden was er een van zoeken en opnieuw weer inrichtten. 
 
Voorzitter Hans van Vliet heeft deze taak op zich genomen en ook de secretaris Ineke van Rijn en 
penningmeester Ben Brookhuis zijn vorig jaar bij de Kamer van Koophandel ingeschreven als 
bestuurders. 
 
Ook waren er te kort belastinginvullers (leeftijd/overleden) gelukkig heeft Jan Foppes onze 
coördinator dit weten op te lossen waarvoor dank.  
 
De website van de KBO Dronten had geen webmaster en ook was ervaring hiervoor niet voorhanden. 
KBO Dronten is van mening dat een website onontbeerlijk is voor de toekomst en we zijn dan ook blij 
deze te hebben gevonden in Wim Lanphen. 
 
De jaarlijkse ALV was matig bezocht maar de aanwezige leden zijn akkoord gegaan met de 
bestuurlijke indeling. 
 
Op de Witte Donderdag is onze jaarlijkse paasbrunch in de Ludgerus kerk gehouden en deze werd 
goed bezocht en met een korte presentatie naar de leden onderhoudend afgesloten. 
 
In het voorjaar hebben we voor een aantal leden een High Tea gehouden op het nieuwe parkje in 
centrum Dronten waar een kinderboerderij is gevestigd. Ook deze eerste try-out werd positief 
ervaren. 
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In samenwerking met de plaatselijke PCOB neemt de KBO ook deel aan het kennisplein in de 
bibliotheek. Beide verenigingen vragen hiervoor aandacht en ook met de stichting ‘Meer Samen’ 
hopen we de zichtbaarheid verder te vergroten. In onze mededelingen en met hulp van de bibliotheek 
die flyers beschikbaar stelt, houden we de leden op de hoogte en blijven deze contactmogelijkheid 
verder uitbouwen. Het probleem blijft natuurlijk de beperkte kennis van de leden om digitaal te 
reageren. 
 
Het geplande reisje samen met de PCOB naar de Orchideeënhoeve moest wegens gebrek aan 
belangstelling worden geannuleerd. Ook hier de bemerking dat niet iedereen voor een middag een 
bedrag van bijna € 70,- kan uitgeven.  
 
In oktober is er een heel geslaagde bowlingmiddag gehouden die door veel leden werd bezocht. Deze 
spelmiddag had voor ieder wat wils en was een plezier voor velen. 
De klaverjasmiddagen in de Meerpaal worden altijd goed bezocht en de trouwe kern van kaarters was 
ook van de partij toen het klaverjastoernooi voor de provincie in de Open Hof in Dronten werd 
gehouden. We mochten vanuit Almere, Zeewolde, en Lelystad een flinke groep kaarters 
verwelkomen. 
 
In november hebben we de vrijwilligers verwelkomd in de Meerpaal en hebben we de mensen die 
distributie, lief en leed, en de belastingformulieren invullen de laatste ontwikkelingen over de 
scheiding KBO/PCOB bijgepraat. Er waren natuurlijk vragen over het magazine en de leden zijn 
geïnformeerd over de richting. Gelukkig kon er worden gerekend op begrip in deze en we spraken de 
hoop uit over de noodzaak actief te blijven. Zonder hun inzet geen vereniging! 
 
In december hebben we een zeer succesvolle kerstviering gehad met wederom een warme drie gangen 
lunch. En met een heuse pub quiz over Italië. Ook was er samenzang met ondersteuning van twee 
sopranen die met elkaar voor een sfeervolle middag zorgden. 
 
In Dronten is de start gemaakt om de website te verbreden naar andere organisaties. Ook hier kijken 
we rond naar samenwerking met andere partijen en is er een tweede site in voorbereiding die onder 
de naam van Platform voor Senioren het komende jaar actueel moet gaan worden. 
 
Een ander punt is en blijft onze ledenadministratie en we weten dat Onno Rutte zijn taken daar blijft 
waarnemen, maar dat het redactionele deel van onze mededelingen zal worden overgenomen door 
ons bestuur met eigen bijdragen. Er is nog overleg tussen PCOB en KBO over redactionele 
uitwisselingen maar dit is nog niet bekrachtigt in de praktijk. 
 
De perikelen die de scheiding teweeg heeft gebracht zijn niet alleen spijtig voor eenieder maar hebben 
ook het vertrouwen onder druk gezet. Over de voortzetting van de KBO met zijn eigen identiteit zelf 
zijn geen vragen maar het belang van de senior in de maatschappij en de zorg die daarvoor nodig is 
zal op landelijk niveau gestuurd moeten worden. Als KBO-vereniging en de instelling van de mensen 
zal het niet liggen maar een verdere versnippering van interesses zou kunnen lijden tot een lokaal 
georiënteerde vereniging. De aanspreekbaarheid binnen gemeentelijke en sociale omgeving zou 
erdoor verkleind kunnen worden. We spreken hierover in termen van het sociale pensioen om de jonge 
senior te binden en de kloof tussen oud en jong te verkleinen. 
Tot zover het jaarverslag KBO Dronten  
Het Bestuur 
 

∞ ∞ ∞ ∞∞ ∞ ∞ ∞ 

 
 
AFDELING LELYSTAD 
 
1. Leden  

01-01-23 368 leden 
Opzegging  12 leden 
Verhuizing  5 leden 

01-01-24 357 leden 
Overleden 17 leden 
Nieuwe leden 23 leden 
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Algemeen 
Het jaar 2023 was een bewogen jaar en stond bestuurlijk vooral in het teken van de fusie van de 
landelijke Unie KBO met de PCOB.  
In de zomer van 2023 bleek dat deze fusie, na ruim 7 jaar praten, niet haalbaar was en zijn de 
pogingen gestopt. Eind 2023 heeft de Unie-KBO zich opgeheven en is de PCOB landelijk samengegaan 
met de ANBO. 
Omdat de landelijke belangenbehartiging hierdoor weg zou vallen heeft KBO-Flevoland de 
samenwerking met de 3 noordelijke provincies (Groningen, Friesland en Drenthe) nieuw leven 
ingeblazen voor belangenbehartiging, een nieuw maandelijks magazine, een nieuwe website en een 
nieuwe ledenadministratie. 
 
Hoogtepunten in 2023 waren de Nieuwjaarsreceptie, de Koningsdag viering in de kerk, 2 busreizen, 
de Ontmoetingsdag en het Kerstdiner. Ook de SOOS middagen die het gehele jaar doorgaan werden 
steeds beter bezocht.  
 
Onze vrijwilligers van Lief en Leed, de bezorgers van het Magazine en het Bulletin en de 
bestuursleden hebben weer veel werk verzet. Zonder deze ruim 50 vrijwilligers kan de afdaling niet 
bestaan. Wij hebben onze vrijwilligers tijdens een gezellige middag mogen bedanken voor hun inzet. 
 
Ledenbestand en ledenadministratie 
Het ledenbestand is in 2023 teruggelopen met 11 leden.  
De ledenadministratie voor KBO-Lelystad en KBO-Flevoland was in handen van Onno Rutte. 
 
2. Bestuurszaken 
Bestuurssamenstelling op 31 december 2023   Gekozen 
Koos de Groot  voorzitter    maart 2016 
Annemieke Ester secretaris     september 2021 
Juan Dirksz  penningmeester   september 2021 
Piet Groen  activiteiten     maart 2016 
Hanneke Bakker lief en leed    september 2021 
 
Het bestuur is in 2023 11x bijeengeweest. Helaas is Michiel de Graaff in de zomer om privé redenen 
afgetreden als bestuurslid communicatie. Gelukkig is hij ook websitebeheerder en nu ook voor de 
nieuwe website vanaf januari 2024. Verder coördineert Michiel de Resto van Harte aanmeldingen en 
verricht hij allerlei hand- en spandiensten.  
 
Bijzondere activiteiten 
GGD Flevoland gaf voorlichting over valpreventie samen met een geriatrisch fysiotherapeute. 
In augustus organiseerden wij in samenwerking met GGD Flevoland 2x de Positief Ouder Worden 
Bus bij de Petruskerk voor alle belangstellenden in Lelystad. 
 
3.  Belangenbehartiging 
 Op landelijk niveau werd dit gedaan door de landelijke KBO-PCOB.  
 Het bestuur heeft contacten met de lokale zusterorganisaties via het OSOL (Overleg 

Samenwerkende Ouderenbonden Lelystad) waarin twee leden de KBO vertegenwoordigen.  
 In de Cliëntenraad Sociaal Domein Lelystad is het OSOL met 2 leden vertegenwoordigd.  
 Het OSOL overlegt regelmatig met de gemeente en andere instanties over seniorenzaken.  
 
Onze afdeling valt onder KBO-Flevoland en KBO-Flevoland vertegenwoordigde ons in de ledenraad 
van de landelijke Unie-KBO in 2023.  
 
Als afdeling hanteren wij onze speerpunten: Wonen, Welzijn en Zorg, Veiligheid, Koopkracht, 
Digitalisering, Zingeving en Ontmoeten. 
 
Lief en Leed 
Aandacht bij ingrijpende of heuglijke gebeurtenissen vinden wij belangrijk, zoals bij ziekte, overlijden 
en huwelijk. Helaas zijn wij niet altijd (tijdig) op de hoogte. Het “Omzien naar elkaar” door alle leden 
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blijft voor ons belangrijk. Onze coördinator Lief en Leed, Hanneke Bakker, heeft haar handen vol om 
alles in goede banen te leiden.  
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Ouderenadvisering 
We hadden één ouderenadviseur. Er werd daar bijna geen gebruik van gemaakt en hij was meer een 
doorgeefluik. In de nazomer is hij gestopt. De sociale wijkteams in de wijkcentra kunnen u verder 
helpen. 
 
Belastingservice 
De bijscholing van de 40 belastinginvullers voor de ouderenbonden in Flevoland vond begin februari 
plaats. Het aantal leden dat in 2023 een beroep deed op onze vier belastingadviseurs is stabiel. 
Belastingaangifte en aanvragen voor toeslagen is voor veel ouderen moeilijk of niet mogelijk. 
 
Activiteiten 
 De wekelijkse Soosmiddag op maandag. 
 Twee Algemene Leden Vergaderingen elk bezocht door circa 60 leden. 
 Koningsdag viering in de kerk. 
 Twee geslaagde busreizen; naar de Achterhoek in mei en varen in Friesland in september met bijna 

100 deelnemers. 
 De Ontmoetingsdag met circa 75 leden.  
 De vrijwilligersmiddag.  
 Het zomerprogramma met 3 activiteiten samen met de PCOB; mogelijk gemaakt door een gift van 

de Groene Sluis. 
 
4. Nieuwsbladen 
Samen met het KBO-PCOB Magazine gaven wij ons eigen “Bulletin” in kleur uit. Hierin houden wij 
de leden op de hoogte van de ontwikkelingen in onze afdeling en attenderen hen op activiteiten in de 
komende periode. De redactie en de inhoudelijke samenstelling werd gedaan door Piet Groen en Koos 
de Groot.  
Ook moeten wij zeker onze bezorgers niet vergeten die het Magazine met Bulletin bij de leden 
bezorgen.  
Voor deze mensen, de meesten op respectabele leeftijd, die door weer en wind gaan hebben wij grote 
bewondering. 
 
5. Website 
Onze website werd beheerd door Michiel de Graaff die er veel werk van maakte deze up-to-date te 
houden voor onze leden en belangstellenden. Met recht hadden wij de mooiste website van alle KBO-
afdelingen in Flevoland. 
Ook sturen wij onze leden met een e-mailadres maandelijks een Digitale Nieuwsbrief samen met het 
Digitale Bulletin. Ook tussendoor om de leden snel te attenderen op belangrijk nieuws. Wij denken 
hiermee in een grote behoefte te voorzien. 
 
6. Tenslotte 
Als laatste een bijzonder woord van dank aan iedereen die zich, op welke wijze dan ook, in het 
afgelopen jaar weer heeft ingezet voor onze afdeling. Zonder hen is het onmogelijk de afdeling in 
stand te houden.  

“Samen maken wij de afdeling” 
Het Bestuur  
 

∞ ∞ ∞ ∞∞ ∞ ∞ ∞ 

 
 
AFDELING Noordoostpolder (NOP) 
Even kort terugkijken.  
In januari neemt Bert van Boxtel de samenstelling van het KBO-blaadje over van Ad Rops en Piet 
Schilder het organiseren van de bezorging in Emmeloord. In januari was het gebruikelijke nieuwjaars-
concert van de 3 bonden. In februari hebben we de jaarvergadering gehouden met aansluitend een 
interessante lezing over John F Kennedy door ex-Tollebeker Harrie Leijten. Ook niet leden van de 
KBO kwamen hiernaartoe! Inmiddels zijn we als bestuur weer compleet: Rian Weevers wordt 
secretaresse! Eind februari organiseren de 3 bonden in het kader van het lokale preventieakkoord een 
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themamiddag over ouderen en medicijnen, in combinatie met alcohol. Medewerkers van Tactus 
verslavingszorg vertellen over hun werk en waarom dit een belangrijk thema is. 
Eind maart is de ook alweer gebruikelijke voorstelling van het Drents toneel uit Nijeveen geweest 
voor de leden van de 3 bonden, grappig en goed gespeeld!  
We willen graag weer een reisje organiseren, maar dat is niet makkelijk. Door de coronaperiode zijn 
busbedrijven voorzichtig met aanbieden. De kosten zijn inmiddels ook flink gestegen. Zal er 
voldoende belangstelling zijn? Uiteindelijk kiezen we eind mei voor een lunch bij Netl en aansluitend 
een bedrijfsbezoek bij aardbeienbedrijf Schwering in Marknesse.  
In maart hadden we een middag: op weg naar Pasen m.m.v. pastor Nelleke ten Wolde. 
 Elke 2e donderdagmiddag van de maand is er een speciale filmvoorstelling in de Moviescoop. Vaak 
hele interessante films! 
 Eind augustus gaan we eten bij Lavendula in de landelijke omgeving van Luttelgeest. 
 Begin oktober komt Pats ongediertebestrijding in de polder en omgeving ons vertellen over hun werk 
en mogen we zeggen waar wij vooral last van hebben en wat eraan kunnen (laten) doen. 
 De dames van de activiteitencommissie weten elke keer weer de ruimte sfeervol aan te kleden en te 
zorgen voor wat lekkers bij de koffie en de thee; en dat het allemaal organisatorisch goed verloopt!  
7 november komt levensfotograaf Louise van den Broek uit Kraggenburg een lezing geven over haar 
foto’s en boek, ode aan het boerenleven. Half december vindt de kerstbijeenkomst plaats met 
medewerking van pastoor Victor Maagd, met na de lunch een zangworkshop met Marian de Waal. 
Heerlijk, om zo zingend deze bijeenkomst af te sluiten!  
Intussen speelt landelijk de opheffing van de Unie KBO en het uit elkaar vallen van de samenwerking 
tussen PCOB en KBO. De uitgetreden provincies van de KBO gaan zelf een maandblad ontwikkelen, 
waar wij ook gebruik van gaan maken. Hoe het er allemaal uit gaat zien, zal komend jaar blijken. In de 
Noordoostpolder blijven we gewoon samenwerken met StABS en PCOB, zoals we eigenlijk al jaren 
doen. Alles voor ouderen: over armoedebeleid, veiligheid op straat, gestegen (gas)prijzen, langer thuis 
wonen, voldoende woningen voor senioren, rijbewijskeuring, advisering t.b.v. vragen op het gebied 
van het sociale domein, belastingen, etc. 
 Met de gemeente en organisaties in zorg en welzijn, spreken we altijd als 3 bonden gezamenlijk.  
Bert en Rian zijn bezig om ons blaadje er wat aantrekkelijker uit te laten zien. Maar daar hebben we 
ook uw hulp voor nodig. Kleur, adverteerders, actualisatie korting bedrijven. Stuur eens een stukje in, 
een gedicht of verhaal, wat vertellen over je bedrijf, je familie of hobby’s, of kom met ideeën voor een 
activiteit: uiteindelijk doen we het met elkaar! 
 
Activiteiten KBO-NOP: 
 de jaarvergadering met lezing over John F Kennedy door ex Tollebeker Harrie Leijten op weg 

naar Pasen m.m.v. pastor Nelleke 
 lunch bij Netl en een bedrijfsbezoek bij aardbeienbedrijf Schwering  
 als alternatief voor een reisje - eten bij Lavendula onder Luttelgeest. 
 Pats ongediertebestrijding over hun werk en waar mensen last van hebben en wat we eraan 

kunnen (laten) doen. 
 levensfotograaf Louise van den Broek over haar foto’s en boek, ode aan het boerenleven. 
 kerstbijeenkomst m.m.v. pastoor Victor Maagd, en een zangworkshop met Marian de Waal. 

 
Activiteiten met Stabs en PCOB in de NOP: 

 nieuwjaarsconcert van de 3 bonden 
 themamiddag over ouderen en medicijnen, in combinatie met alcohol  
 Drents toneel uit Nijeveen 
 elke 2 donderdagmiddag van de maand is er een speciale filmvoorstelling in de Moviescoop. 

 
Belangenbehartiging lokaal, provinciaal, landelijk 
In de Noordoostpolder samenwerken met StABS en PCOB, zoals we al jaren doen. Met de gemeente 
en organisaties in zorg en welzijn, spreken we altijd als 3 bonden gezamenlijk.  
O.a. met name voor ouderen, over armoedebeleid, veiligheid op straat, gestegen (gas)prijzen, langer 
thuis wonen, voldoende woningen voor senioren, rijbewijskeuring, advisering t.b.v. vragen op het 
gebied van het sociale domein, belastingen, etc. 
provinciaal speelt o.a. de bemensing van afdelingen en de komende opheffing van de Unie KBO 
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die Unie werkt politiek aan belangenbehartiging voor ouderen met de 2 andere bonden en instanties 
die daarin beleid voorbereiden en uitvoeren. Die Unie is inmiddels opgeheven en de nauwe 
samenwerking met PCOB is beëindigt landelijk.  
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Activiteitencommissie en bestuur 
 het bestuur vergadert 1 x per 2 maanden, samen met 2 dames van de activiteitencommissie. 

Samen bedenken we nieuwe activiteiten en evalueren we zaken  
 de dames van de activiteitencommissie weten elke keer weer de ruimte sfeervol aan te kleden 

en te zorgen voor wat lekkers bij de koffie en de thee; en dat het allemaal organisatorisch goed 
verloopt! 

 als er mensen zijn, die zeggen, daar wil ik ook wel eens bij helpen, meld u aan bij 1 van hen. 
 
Ons ledenblad – het leden magazine landelijk 
Bert van Boxtel de samenstelling van het KBO-blaadje over van Ad Rops en Piet Schilder 
Bert en Rian zijn bezig om ons blaadje er wat aantrekkelijker uit te laten zien. Kleur, adverteerders, 
actualisatie korting bedrijven. Maar voor de inhoud hebben we ook uw hulp nodig. Stuur eens een 
stukje in, een gedicht of verhaal, wat vertellen over je bedrijf, je familie of hobby’s, of kom met ideeën 
voor een activiteit: uiteindelijk doen we het met elkaar! 
en gelukkig een goede vervanger van het landelijke blad 
 
Dit was snel even door het jaar heen. Dit verslag komt in het volgende blad, zodat alle leden hiervan 
kennis kunnen nemen. 
 
Bestuur NOP 
 

 
 
 
AFDELING ZEEWOLDE 
                  
Ledenaantallen  
Op 01-01-2023 bedroeg het ledenaantal 198. 
Nieuwe leden 24, overleden 11, verhuisd 3, opgezegd 15.  
Op 31-12-2023 bedroeg het ledenaantal 194. 
 
Bestuurlijk 
Het bestuur is 11 x in vergadering bij elkaar geweest. 
Met Welzijn Zeewolde en de 3 ouderenbonden is 4 x overleg geweest en 3 gezamenlijke activiteiten: 
 
Activiteiten bestuur 
Er zijn 7 activiteiten geweest. O.a. opening seizoen, ALV, kerstmiddag. 
 
Activiteitencommissie 
Er zijn 8 activiteiten georganiseerd. O.a. bustocht “Beekse Bergen”, fietstour met BBQ,  
bus naar “Holiday on Ice”. 
 
Lief en leed  
Een belangrijke pijler van de vereniging: “Omzien naar elkaar, samen sterk”. 
 
De KBO donderdagmiddag in de Meermin 
Onze wekelijkse activiteiten zijn op de donderdagmiddag in de Meermin. 
 
Belastinghulp 
Drie vrijwilligers hebben het nodige werk verzet voor 60 personen. 
 
Veiligheidsadvies 
Wordt weinig gebruik van gemaakt. 
 
Voortgang KBO/PVOC landelijk   
Na 7 jaar samenwerking met de PCOB, werd op 7 september 2023 het besluit genomen om de Unie 
KBO op te heffen en op 31 december 2023 te beëindigen. 
 
Voortgang KBO provinciaal 
Hier wordt wel mee doorgegaan met de bestaande samenwerking. Plaatselijk met de PCOB.  
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Voortgang KBO/PCOB/SOZ plaatselijk  
Er zijn goede contacten en samenwerking met de PCOB en SOZ (voorheen de ANBO).  
De KBO en PCOB zelf, zijn goed functionerende verenigingen die goed naast elkaar kunnen bestaan, 
evenals de belangenbehartiging 
 
Website “KBO Zeewolde” en “Even Bijpraten“ 
De website en “Even Bijpraten” worden verzorgd, gemaakt en bijgehouden door Ida Hazelaar. 
 
Vanaf januari 2024 zal er ook een nieuwe website komen. 
Deze website is via  www.KBO-flevoland.nl/zeewolde te bereiken. 
Het nieuws van de andere KBO-afdelingen in Flevoland is hier ook te vinden.   
 
Jan Hoogeboom, secretaris  
 
 
 
 
 
Nog toe te voegen het financieel jaarverslag na goedkeuring bestuur. 


